
Protokół Nr 18/08 
z posiedzenia Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i  Współpracy   

z Zagranic ą 
Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

w dniu 26.09.2008 roku. 
 
 
Obrady Komisji prowadził Pan Jarosław Przygodzki – Przewodniczący Komisji 
Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą.  
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście zgodnie  
z listami obecności (załącznik nr 1 i 2).  
 
Porządek posiedzenia: 

1. Informacja o przebiegu wykonania budŜetu województwa za I półrocze 
2008roku. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Sejmiku w sprawie ustanowienia nagrody 
„Świętokrzyska Wiktoria”.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Sejmiku w sprawie likwidacji wojewódzkiej 
jednostki organizacyjnej- jednostki budŜetowej pod nazwą Świętokrzyskie 
Biuro Europejskiego Funduszu Społecznego w Kielcach. 

4. Informacja na temat stanu realizacji projektu pn. „Utworzenie Regionalnego 
Centrum Naukowo- Technologicznego w Województwie Świętokrzyskim”. 

5. Przedstawienie wyników badań pn. Ewaluacja systemu „Kryteriów wyboru 
projektów w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Świętokrzyskiego na lata 2007-2013”. 

6. Sprawy róŜne. 
 
W ostatniej chwili pojawiły się nowe projekty uchwał, które zostały włączone do 
porządku w punktach: 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały z w sprawie „Świętokrzyskiej Nagrody 
Jakości”. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ, w 
drodze bezprzetargowej, na rzecz Gminy Morawica zabudowanej 
nieruchomości stanowiącej własność Województwa Świętokrzyskiego, 
połoŜonej w Morawicy, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 343/21 
o pow. 3,7505 ha. 

Dotychczasowe punkty 5 i 6 znalazły się na końcu porządku. 
 
Nowy porządek posiedzenia: 

1. Informacja o przebiegu wykonania budŜetu województwa za I półrocze 
2008roku. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Sejmiku w sprawie ustanowienia nagrody 
„Świętokrzyska Wiktoria”.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Sejmiku w sprawie likwidacji wojewódzkiej 
jednostki organizacyjnej- jednostki budŜetowej pod nazwą Świętokrzyskie 
Biuro Europejskiego Funduszu Społecznego w Kielcach. 

4. Informacja na temat stanu realizacji projektu pn. „Utworzenie Regionalnego 
Centrum Naukowo- Technologicznego w Województwie Świętokrzyskim”. 



5. Zaopiniowanie projektu uchwały z w sprawie „Świętokrzyskiej Nagrody 
Jakości”. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ,  
w drodze bezprzetargowej, na rzecz Gminy Morawica zabudowanej 
nieruchomości stanowiącej własność Województwa Świętokrzyskiego, 
połoŜonej w Morawicy, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 343/21 
o pow. 3,7505 ha. 

7. Przedstawienie wyników badań pn. Ewaluacja systemu „Kryteriów wyboru 
projektów w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Świętokrzyskiego na lata 2007-2013”. 

8. Sprawy róŜne 
 
Projekty uchwał stanowią załącznik do protokołu XVIII sesji Sejmiku. 
 
Ad. 1. 
Informacja o przebiegu wykonania bud Ŝetu województwa za I półrocze 
2008roku. 
 
Zdzisław Wojciechowski – Skarbnik Województwa przedstawił sprawozdanie z 
wykonania budŜetu dochody zostały zrealizowane w sposób zadowalający, do końca 
czerwca budŜet wzrósł o 60% co stanowi  419 mln zł. Do najpowaŜniejszych zadań 
celowych naleŜą: 
- podpisanie kontraktu wojewódzkiego, 
- melioracja, 
- utrzymanie wałów przeciwpowodziowych i gospodarki wodnej. 
Dotacja celowa – podatki od osób fizycznych i prawnych wykonane zostały  
w ponad 80%. Gorzej jest z wydatkami, bo wynoszą one 17%, a w skali kraju 22%.  
 
Projekt uchwały został zaopiniowanie jednogłośnie pozytywnie. (zał. 3) 
 
Ad. 2. 
Zaopiniowanie projektu uchwały Sejmiku w sprawie us tanowienia nagrody 
„Świętokrzyska Wiktoria”. 
 
Bernard Antos – Dyrektor Generalny Urz ędu Marszałkowskiego poinformował, 
jaka była idea utworzenia takiej nagrody. Zarząd chciałby pokazać przez tą nagrodę, 
Ŝe w świętokrzyskim teŜ moŜna inwestować. Powtórzył to, co zostało przedstawione 
w uzasadnieniu do uchwały. Poinformował teŜ, Ŝe nagrodę ma przyznawać 
piętnastoosobowa kapituła. 
 
Nie było głosów w dyskusji. 
Projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie. (zał. 6) 
 
Ad. 3. 
Zaopiniowanie projektu uchwały Sejmiku w sprawie li kwidacji wojewódzkiej 
jednostki organizacyjnej- jednostki bud Ŝetowej pod nazw ą Świętokrzyskie 
Biuro Europejskiego Funduszu Społecznego w Kielcach . 
 



Jerzy Środa – Zast ępca Dyrektora Departamentu Mienia, Geodezji, Kartog rafii i 
Planowania Przestrzennego zreferował temat zgodnie z uzasadnieniem 
dołączonym do projektu uchwały. Nie było głosów w dyskusji. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie. (zał. 7) 
 
Ad. 4. 
Informacja na temat stanu realizacji projektu pn. „ Utworzenie Regionalnego 
Centrum Naukowo- Technologicznego w Województwie Świętokrzyskim”.  
(zał. 10) 
 
Temat zreferował Jerzy Strzelec – Zast ępca Dyrektora Departamentu Polityki 
Regionalnej zaznaczył, Ŝe cała inwestycja na razie jest wstrzymana, poniewaŜ nie 
jest ostatecznie wytyczony przebieg drogi E7 i trzeba czekać na decyzje w tej 
sprawie. Ale jak tylko zapadną, moŜna ruszać z planami. 
 
W dyskusji uczestniczyli: Janusz Koza, Roman Dziedzic, Józef śurek, Jerzy Strzelec. 
Informacja została przyjęta do akceptującej wiadomości. 
 
Ad. 5. 
Zaopiniowanie projektu uchwały z w sprawie „ Świętokrzyskiej Nagrody 
Jakości”. 
 
Temat zreferował Jerzy Strzelec – Zast ępca Dyrektora Departamentu Polityki 
Regionalnej  zgodnie z załączonym do projektu uchwały uzasadnieniem. (zał. 8) 
 
Nie było głosów w dyskusji.  
 
Projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie. (zał. 5) 
 
Ad. 6. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyra Ŝenia zgody na sprzeda Ŝ, w 
drodze bezprzetargowej, na rzecz Gminy Morawica zab udowanej 
nieruchomo ści stanowi ącej własno ść Województwa Świętokrzyskiego, 
poło Ŝonej w Morawicy, oznaczonej w ewidencji gruntów jak o działka nr 343/21 
o pow. 3,7505 ha. 
 
Ewa Kisielewska – Koordynator Wieloosobowego Stanow iska ds. Mienia 
Wojewódzkiego Departamentu Mienia, Geodezji, Kartog rafii i Planowania 
Przestrzennego zreferowała temat zgodnie z uzasadnieniem załączonym do 
projektu uchwały. Zaznaczyła, Ŝe teren, o którym mowa jest chroniony przepisami o 
obiektach zabytkowych. Zarząd nie ma Ŝadnych planów dotyczących tej działki. 
 
Janusz Koza – Radny  zaznaczył, Ŝe Komisja BudŜetu i Finansów juŜ omawiała ten 
temat i zaproponowała zastosowanie 95% bonifikaty.  
 
W dyskusji uczestniczyli: Józef śurek, Wiesław Woszczyna, Ewa Kisielewska, Grigor 
Szaginian. 



Radni stwierdzili, Ŝe wiadomym jest, Ŝe Marian Buras jest wyjątkowo gospodarnym 
wójtem, a Gmina Morawica rozwija się najszybciej i najlepiej z naszych gmin. MoŜna 
więc mieć nadzieję, Ŝe działka zostanie dobrze wykorzystana.  
 
Radny Grigor Szaginian  zwrócił uwagę, Ŝe po pierwsze wójtowi powinno zaleŜeć na 
tej działce, a jeśli tak jest, to powinien uczestniczyć w tym posiedzeniu.  
A po drugie nie uwaŜa za stosowne, Ŝeby robić gminie takie prezenty. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie z propozycją udzielenia 95% 
bonifikaty przy: 5 głosach za, 1 przeciw i 1 wstrzymującym. (zał. 4) 
 
Ad. 7. 
Przedstawienie wyników bada ń pn. Ewaluacja systemu „Kryteriów wyboru 
projektów w ramach Regionalnego Programu Operacyjne go Województwa 
Świętokrzyskiego na lata 2007-2013”. (zał. 11) 
 
Temat zgodnie z załączonym materiałem zreferował Jerzy Strzelec – Zast ępca 
Dyrektora Departamentu Polityki Regionalnej. Nie było głosów w dyskusji. 
 
Informacja została przyjęta do akceptującej wiadomości. 
 
Ad. 8. 
Sprawy ró Ŝne. 
 
Nie było głosów w tym punkcie. 
 
Posiedzenie zakończyło się o godz. 14.30. 
 
 
Protokół sporządziła  
Daria Biskup-Kozik 
 

Przewodniczący Komisji  
 
 
  Jarosław Przygodzki  

 
 


